
CONSILIUL JUDETEAN NEAMT

PROCES VERBAL
al qedin(ei extraordinare a Consiliului Judetean Neamt

din 30 iulie 2015, ora I0.30

Lucrdrile gedinlei sunt conduse de domnul pregedinte Constantin Iacoban. La gedinld
pafiiciFe de drept secretarul judelului, doamna Daniela Soroceanu, p.""u. 9i g"fii
serviciilor de specialitate din cadrul Consiliului Judetean.

Donmul Constantin Iacoban - Vreau sa vri spun cd a apdrut aceasta rearanJare in sala
pentru motivul cunoscut deja din mass-media, U.N.p.R._ul a fuzionat.cu p.p.D.D._u1.

Doamnelor gi domnilor consilieri, permiteli_mi sd declar deschise lucrbrile gedinlei
extraordinare a consiliului Judelean Neamt pentm ca'e ari fost convocali in confomitate cu
prevederile Legii administraliei publice Iocale nr. 21 5/2001.

- La gedinld absenteazd motivat domnii: Costache Lupu, Gabriel_Lucian Vigan, Gigi
Parfeni, Andrei Ignat, Vasile Nica, Lucian-Ioan pascariu, ^iar 

domnul Mihai Alexandru
intdrzie.

Constatand ca la acaastA gedinle sunt prezenti 25 consilieri judeleni din totalul de 32
consilieri in funcJie, la care se adaugi pregedintele interimar, deciar gedinla ca fiind legal
constituita.

in conformitate cu prevederile Legli rr. 215/200I a adminishatiei publice locale"

:"lT:fl" aprobare conJinutul procesului-verbal al qedinlei ordinare des{igurata in clata b
Iutle lt, | :).

Cine este ,,pentru"?
Cine este,,impotrivi',?
Se abline cineva?
Cu 26 voturi ,,pentru,', procesul-verbal a fost aprobat.

Domrul constantin Iacoban - ordinea de zi propusd pentru aceastd gedinje este cea
publicatd in presd qi comunicatd gi durn.reavoastid, astfel incal cu permisiunea
dumneavoash'i, nu o sd-i mai dau citire.

l. Aprobarea execuliei bugetare la data de 30 iunie 2015:
2. Modificarea Actului Constitutiv $i a Statutului Asocialiei de Dezvoltare

Intercomunitaxe .,AQUA NEAMf ,,;

3. Darea in administrarea Serviciurui pubric SALVAMONT Neam! a unor bunuri
din patrin, oniul Judetului Neaml;

4. Aprobarea unei asocieri cu oragur Bicaz in vederea organizdrii Zilei Marinei
Romdne;



5. Modificarea HothrArii Consiliului Judelean Neamj ru.. 7512012 privind
imputemicirea reprezentan{ilor consiliului Judelean Neaml in cadrul adundrilor generale
ale aclionarilor ale agenlilor economici de interes iudeteanr

6. Acotdarea unui mandat soecial:
T Decontarea cheltuiel or de transporl pentru personarur diclactic qi didactic auxiliar

din unitalile- de invdtdmant finanlate din bugetul Judelului Neaml pentru luna iunie 2015;
8. Modificarea Hotdr€rii consiliurui Jude{ean Neami n .itztzot+ privind stabilirea

taxelor, tarifelor gi amenzilor din competenJa de aprobare a Consiliului luaq*" N""rnt,pentru anul fiscal 2015;
9. Diverse:
a. .Raport semestrial privind_. situalia copiilor pdrdsili in unitilile sanitare, acopiilor pentru care nu s-a stabilit identitatea qi a giavideior in risc social;bt Informare privind participdrile Judelului i{eam1 la Tdrgul de Turism al
RomAniei.

"^..-^1"1i 
de ordinea de ?i initialA, vd propun suplimentarea acesteia cu doua proiecte de

norarate. dupa cur urmeaz A:

1 Plgi::, de hotdrdre pentru modificarea Hotdr6rii Consiliului Judelean NeamJ nr.
26/2.015 privind aprobarea preluirii in administrarea Consiliului Juielean Neaml aunui sector de drum din comuna Tagca, judetul Neamt;

2. Proiect de hotdr6re privind^aprobarea pu,ii"ipa.ii instituliilor de cultur6 gi de
spectacole dir subordinea Consiliului Judelean Neam! la manilestdrile culiural_
afiistice organizate de unitdlile administrativ_teritoria1e dinjudelul Neam1.

_ 
Propun ca aceste proiecte sd fie analizate la punctele 9 9i l0 a1e ordirii de zi, inainteaprnctului ,,Diverse" care se renumeroteazd, capct, ll.
Supun la vot propunerea de suplimentare a ordinii de zi:
Cine este ,,pentru,'?
Cine este,,impotrivd,'?
Se abline cineva?

Cu 26 voturi ',penhu,,, suplimentarea ordinii de zi a lost aprobatd.
( a intrat domnul consilier Mihai Alexandru.)
Domnul Consranrin Iacoban - Supun la \ot proiectul ordinii de zj:
Cine este ,,pentru,,?
Cine este,,impotrivtr'?
Se abline cineva?
Cu 27 voturi "pentlu',, ordinea de zi a fost aprobatA.

Domnul Constantin Iacoban _ inainte de a trece la primul punct, secretarul judelului
doregte sd facd o precizare.

Doamna Daniela Soroceanu: in conformitate cu Legea nr.393/2004 privind Statutul
aieqilor locali, cu modifrcdrile gi compretdrile ulterioare, coinsilierii judeleni nu pot lua parte

ll_fi$n:-, $r adoptarea de hotdraxi dac6_ au un int".". p".roirut in probiema supusa
oezDarent. h sttualta in care. pentru proiectele supuse dezbaterii gi votului de astdzi. aveti



_weun 
astfel de interes personal, sunteti obligali sd il anun{a1i, la inceputul dezbaterilor.

Nerespectarea acestor prevederi legale atrage nuiitatea absoluia'a hotararii adoptate.I. Proiect de hotirare privind aprobarea execuliei bugetare la data de 30
iunie 2015;

Domnul Constantin Iacoban _ Rog comisiile sd prezinte rapoaftele de avizare la acest
proiect:
Domnul Neculai pugcagu - Comisia buget, aviz favorabil.
Domnul Adrian Bourceanu - Comisia juridic[, aviz favorabil.
Domnul Constantin lacoban Supur la vot proiectul de hotarare:
Cine este ,,pentru,'?
Cine este,,impotrivd',?
Se abline cineva?
Cu 27 voturi "penhu',, hotdrarea a fost adoptatd.

. .IL .Proiect de hotdrer€ privind modificarea Actului Constitutiv Si a Statutului
Asociafiei de Dezvoltare Intercomunitard,,AeUA NEAMT,'.

Domrul Constantin Iacoban _ Rog comisiile si prezinte rapoadele de avizare la acestprotect:
Domnul Dionisie Dumitragcu _ Comisia senicii publice, aviz lavorabil.
Domnul Adrian Bourceanu _ Comisia juridic6, aviz favoiabil.
Domnul Constantin Iacoban _ Supun la vot proiectul de hohrare:
Cine este ,,pentru',?
Cine este,,impotdvd,,?
Se ab{ine cineva?
Cu 27 voturi "penhu,,, hodrerea a fost adoptata.

lll.- -llgl":t de hotirire privind darea in administrarea Serviciutui pubtic
SALVAMONT Neaml a unor bunuri din patrimoniul Judelului Neaml.

Domtul Constantin Iacoban - Rog comisiile sd prezinte iapoafiele de avizare Ia acest
proiect:

Domnul Neculai Pugcagu, Comisia buget, administrare patrimomu, aviz tavorabil,
cu recomandarea pentru Direclia bugeffinanfe, cand intocmegie rapofiul de specialitate,
cand sunt cifre, inventare, valori, si dezvolte ceva mai bine, nu o ingiruire de actenolmatlve.

Donnul Dionisie Dumitraqcu - Comisia servicii publice, aviz favorabil.
Domnul Adrian Bourceanu - Comisia juridicd, aviz lavorabil
Domnul Constantin Iacoban Supun la vot proiectul de hotar6re:
Cine este ,,pentru',?
Cine este,,impotriva,'?
Se abline cineva?
Cu 27 voturi "pentru,,, hotdrarea a fost adoptatd.

IV. Proiect de hotirere privind aprobarea unei asocieri cu Oragul tsicaz in yederea
organizirii Zilei Marinei Romine.

Donmul Constartin Iacoban - S-a exprimat dodnta unui amendatrent.



Doamla Emilia Arcan _ La proiectul de hotardre privind aprobarea unei asocieri cuoragul-Bicaz in vederea organizi'ii Zirei Marinei Rorn6ne, proprin supri*rentaxea cu 5000
de lei. in vederea acoperirii chelruielilor cu serr icii artisrice.

Donuul Constantin lacoban _ inainte de avjzul colrisiilor supun la vot
amendamentul fdcut:

Cine este ,,pentru,'?
Cine este,,impotrivi,,?
Se abtine cineva?
Cu 27 de voturi ',penhu,,, amendamentul a lost aprobat.
Domnul Constantin Iacoban _ Rog comisiile sd prezinte rapoarlele de avizare la acestproiect:
Domnul Radu Tudorel - Comisia culturd, aviz favorabil.
Domr.rul Neculai pugcagu _ Comisia buget, aviz favorabil.
Domnul Adrian Bourceanu _ Comisia juridicd, aviz favorabil.
Domnul Constantin Iacoban _ Supun li vot proiectul de hotardre:
Cine este ,,pentru,,?
Cine este,,itrpotriv6,,?
Se abline cineva?
Cu 27 votud ,,pentru,,, 

hotdr.area a fost adoDtat5.
V. Proiect de hotirdre pentru modificarea Hota.6rii Consiliului Jud€lean Neaml nr.7512012 privind imputernicirea reprezentan{ilor Consiliului Judelean Neam! in cadruladunirilor gencrale ale aclionarilor ale agen,tilor economici de interes judetean.

Domnul constantin Iacoban - Invit comiiia juridicd sa prezinte rapofur de avizar.e raacesl prolect.
Domlul Adrian Bourceanu - Comisiajuridicd, aviz favorabil.
Domnul Constantin Iacoban - intrucAl dupd consultarea grupurilor de consilieri, arezultat ce nu exista nici o propunere de consilier judelean cur" ,iil into"rlur"d pe domnulDumitraqcu in Adr.rnarea Generari la Societatea clmei"iau rrrEattrr ruRISM, o sd supun

'a 
vot proiectul de hotdr're cu eliminarea art.2 gi modificarea .o."rf,r'oa,or" a art.3, prineliminarea prevederilor referitoare la incheierea contractutui de ,"pre'r"ntare.

Supun la vot amendarnentul ficut.
Cine este ,,pentru,,?
Cine este,,impotrivd',?
Se abline cineva?
Cu 27 voturi ,.pentru',,

Domlul Constantin Iacoban _ Supun la vot proiectul de hotdrdre;
Cine este ,,pentru',?
Cine este,,impotriv5,,?
Se abline cineva?
Cu 27 voturi .,pentru,,, hotirarea a fost adoptatd.

VI. Proiect de hotirdre privind acordarea unui mandat special,
Domrul Dionisie Dumitragcu _ Domlule pregedinte, nu imi exprim votul la acest



proiect de hotarare.
Domnul Constantin Iacoban _Rog comisiile sd prezinte rapoartele de avizare la acest

Domnul Dionisie Dumitragcu _ Comisia servicii publice, Aviz tavorabil.
. 
Domnul Neculai pugcagu _ Comisia bugei, aviz iavorabil, 9i dacd_mi este ingdduit 9iun mic comentariu: in baza celor convenite dJ dumneavoastrd, dar 9i in cadrul A.G.A. de laS.C. TROLEIBUZUL S.A. s-a stabilit ca gi_Consitirl 1"";i;i;;;;" sdvine$ti sd fie parrela majorarea capitalului social cu suma de 10 mii lei. consiliul Local Sdvinegti, in dara de30.06.2015, deci cu o lund in urmd, a dat hotdr6le de consiliu local gi a solicitat capafiicipa.ea acestei comune si se facd in naturd, cu o anumita suprafala Oe teren. Nu cred cdeste scuzabil cd intr-o ltll1d nu a existat jimpul necesar. pentru a se faca corespondentd inlreconsiliul JudeJean gi comuna Sdvinegti, intrucdt in proiectul o" notara." constatam cd am

ifiminat,ft:A 3 :e 9a.o 
anumitajustificare de ce Sd.vinegti_uf nu upar" part" in acest contract.ln cursul zilei de ieri m-am documentat, am primit de ia colegii iumneavoastrd abia ieri, laora.14 s-a.adus la cuno$tinta Comunei Sdvinigti, deci eu Jin s"d aduc la cunoqtinla colegilormei, consilieri judeleni, cd si Savinegti_ul este pate la aceastd asoctere, pentru a deveni

ope^rator regional de transpofi. probabil primind cu intaxziere aceasta scdsoare, ieri la orele14,00 Comuna Sdvinegti, o si procedeze in consecinld, o ,a pro,,lou"r" o hotarare care o s6le dea satisfaclie gi sA o putem vota. Am linut sd fac aceastA precizar.e c6 esfe posibil si fieintrebdri. Aviz favorabil.
Domnul Constantin Iacoban Am avut o discu{ie cu domnul primar la intdlnirea

:are 
a a]/{1o^c_l19onsiliul Judelean, l_am rugat sd in}eleagd, a spus cd clunnealui are mult

1e1n, ca SnOlepuzrJt..tt t..,.renut dumr..tri ,i a-ga, cumm in r.fl.m.., ,, mi
Itel:s:azd stilul omului, mA intereseazd sd rezolvdm problemele judelului, caTROLEIBUZUL ar putea sA fie a comunei Sdvine$ti, Oaca transpor-tut trece prin'snvinegtipe om nu-l mai intereseazd, dar pe cel de la Roznov, de la Gircina il intereseazE. Terenulrespectiv este public, eu am crezut ca este interesul comunei sd devind. aclionar iaTROLEIBUZUL, dacd nu vrea, nu este nicio problemd, avem suficienli, primdria piatra
Nean! 9i alli doi care sd devini operatori regionali, pout" ,a .i"u deoparle, chiar nuJrugd'r. Sd-Ei iacd o evalua.rc a terenurilor, l_um iugat ,d uin6 

"., 
tO mii lei, 10 mii de lei e ochermezd de zilele comunei. Ca sd devii aclionax-la TROLE BiZiL" l0 mii lei nu este osumb care sd aiute TROLEIBUZUL, este_ doar de parlicipare. Nu l_a interesat $i mi_araspuns sd-i ludm terenul respectiv. Terenul hebuie evaluat fiindca acolo TROLEIBUZUL

are o constructie, o statie de redresare gi dumneavoastrd care sunteti in AGA constatari dacAeste utila sau nu. Poate TROLEIBIZUL iqi mut6 stalia O","Ar"r*f-" un punct de vedere,rdmdne sd clarihcali dunmeavoasha. Am vrut sd vA spun cum se liateazl, gi ConsiliulJude{ean aJe niste sincope, dar eu vd spun cum a tratat dumnealui.
Domnul Neculai pugcagu - Domnule pregedinte, in spatele acestui proiect de hotdraresunt foaxte rnulte documente, pdnue car.e ii hotararea Conrilirtui local al comureiSdvineyi. Noi^nu am parlicipat L discutiile 

""* ", i"rii"tr-" fri'# 
"rupu, 

intr_o a douaetapd, noi am fost la AGA la TROLEIBUZUL $i am vdzut docurnentele gi am zis sd. avemgi noi o explicalie qi un punct de vedere oficiar. iu'r de uttr"r qi;;m;"a arexandru cel Bun



l_: lr11t:.trp5.":: in documentul.pe care l-a trimis TIRBTRANS_UL nu a men{ionar cA esre
rn^ rntenla noashd $i tuebuie sa-$i corecteze treaba aceasta, sa extindem linia de troleibuze
panA la M-rea Bistrila. S-ar.putea si se supere, sd zicd, eu am venit cu l0 mii lei, dar din
documentul cu URBTRANS m-a!i sirit.

Donmul Constantin Iacoban - URBATRNS_uI e firesc sd scrie cum gtiu ei c6 lepemite iegea, noi ne-am exprimat gi o dorint6. URBTRANS_uI ftie cA nu se poate prilde
deo-camdata Alexandru cel Bun, a16t timp cdt nu au patru benzi- C6nd vor ti 

"onOilii 
O"

trafic.cu patru benzi, va fi primul pas. ii prindem cu mijloace care nu sunt pe cablu,
miclobuze. autobuze.

Domnul Cristian Tomulet -.Dacd terenul respectiv al conunei Sdvine$ti este indomeniu public. el nu poate. fi prins in 
"upitufuf 

,oiiui- uf ,offiii cr. o comuna ca
Alexandru cel Bun sau Gircina au ar,ut l0 mii de lei pentru capitalul social gi comuna
sdvinefti, unde qtim cd taxere gi impozitere sunt mult mai mari, nu au avut r0 mii lei?

Domnul Dan Vasile Constantin _ Eu cred cd este o fals5 problema ceea ce discutdm
noi astdzi pentru cd noi ca gi consilieri judefeni, f.iind acliona; la S.C. TROLEIBUZUL
S.A.,_ in care Consiliul Jude{ean este unic actionar, avem un numdL de consilieri care sunt
mandala{i sA reprezinte interesele Consiliului Judetean in A.G.A. Noi putem da un mardat,deql dupi pdrerea.mea,.mandatul pe care-l avem acoped $i aceastd problemd, de majorare
a capitalului social privind intrarea in actionariatur aiestei societd{i a r.rnor u.A.T.-uri. Noile ddm lor mandat cd sr.nten de acord sd majoreze capitalul. Ci rurii vin cu aportul in
numerar sau altii cu apofi in naturA..., procedura in naturd e un pic mai complicatd pentru cd.va hebui sd existe o evaluare fdcutd de un exped, la solicitarea Oficiului Rigistrului
Comerlului, este problema comunei respective dacd terenul este in public sau iri privat,
exclus ca din public sd fie trecut in capitalur sociar al unei societa! comerciale. se gtie ca
domeniul public nu poate fi vandut, concesionat, etc. Este o problemd tehricd pe care o vor
rezolva cei de la comuna SAvinesti.

Domnul Constantin Iacobarr ,
diferenle, toli au zis 10 n.rii lei, nu poti
cd di dublu.

Cdnd s-a discutat suma, s-a discutat ca sd nu fie
sA trunchezi r.tt-r teren, iar Primdria piatra Neam! a zis

Domnul Adrian Bourceanu - Comisia juridic6, aviz favorabil.
Domnul Constantin Iacoban - Supun Ia vot proiectul de hotatare:

Cine este ,,penhu',?
Cine este,,impotrivd,,?
Se abtine cineva?
Cu 26 voturi .,pentru,,, (domnul Dionisie Dumitragcu nu_gi exercitd votul),

hotdrarea a fost adoptatA.
VII. Proiect_ de hotirAre privind decontarea cheltuielilor de transport pentru
personalul didactic qi didactic auxiliar din uniti{ile de inviliment filnanlaie din
bugetul Jude{ului Neam{ pentru luna iunie 2015.

Domnul Constantin Iacohan - Rog comisiile sd prezinte mpoafiele de avizare la
acest prolect:

Domnul Neculai PuScagu - Comisia buget, aviz favorabil, cu umatorul amendament



qi completare: la ar1. 1 intregit cu
2015 in cazul Centrului $colar
Neamt".

"precum gi a diferenlelor pentru perioada iar.ruarie-mai
pentuu Educatie Incluzivd,*Alexandru Rosca,, piatra_

Domnul Constantin Iacoban _ Supun la vot amendamentul .

Cine este ,,pentru,,?
Cine este,,impotrivd',,
Se abline cineva?

Cu 27 voturi "pentru"
Domnul Radu Tudorel - Comisia cultur6, invdlAment, aviz favorabil.
Donrrul Adrian Bourceanu _ Con.fsia juridicd, aviz favorabil.

Domrul Constantin Iacoban _ Supun la vot proiectul de hotadre
Cine este ,,pentru,'?
Cine este,,impotrivd',?
Se abline cineva?

Cu 27 voturi "pentuu',, hotdrarea a fost adoptatd.
VIII. 

^Proiect 
de hotirire pentru modificareu Hoti"e.ii Consiliului Judefean Neamtnr.2l2/2014 privind stabilirea taxelor, tarifelor gi amenzilor din competenJa deaprobare a Consiliului Jud€lean Neam1, pentru anuifiscal 2015.

Domlul Constantin Iacoban - Rog cofrisiile sd prezinte rapoaftele de avizaxe la acastptorect:
Domnul Neculai Pugcaqu - Comisia buget, aviz favorabil
Domnul Dionisie Dumitragcu - Comisia servicii publice, aviz favorabil.
Domnul Adrian Bourceanu - Comisia juridicd, aviz favorabil.
Domnul Constantin Iacoban - Supun la vot proiectul de hotererc:

Cine esle ..pentru"?
Cine este,,impotrivt,?
Se abline cineva?

, Cu 27 voturi ,,pentru,', hotdrarea a fost adoptatd.
IX.- 

-Pr,oiect 
de hotirare pentru modificarea Hotnra;ii Consiliului Jude{ean Neam! nr.

2612015 privind aprobarea preluirii in administrarea Consiliului Judelean Neaml aunui sector de drum din comuna Ta$caj judetul Neamt.
Domnul Constantin Iacoban - Rog comisiile sA preiinte rapoartele de avizare la acestploiect:
Domnul Neculai Pugcagu - Comisia buget, aviz favorabil
Domlul Dionisie Dunitragcu - Comisia servicii publice, aviz favorabil.
Dontrul Adrian Bourceanu - Comisia juridicd, aviz favorabil.
Domnul Constantin Iacoban - Supun la vot proiectul de hotArere

Cine este ,,pentru,,?
Cine este,,impotrivd,'?
Se abline cineva?
Cu 27 voturi ,,pentru,', 

hotdrdrea a fost adoptatA.



X. Proiect de hotbrAre privind.aprobarea participdrii institutiilor de culturi gi de
spectacol€ din subordinea consiliurui Judelean Neaml la manifestar e curturar-artistice
organizate de unititile administrativ-teritoriale din jude{ul Neam!.

Domnul constantin Iacoban - vreau s6-mi permiteli cateva cuvinte pe aceasta tema.ce s-a constatat? Existi zilere co'uneior, posib itai e noastre de a orgarTrza, sunt numal
prin asociere in inter-esul jude{urui. Sunt foafte pulina asemenea posibilitali gi nu putem si-iajutdm foafte mult fiindcd nu au proiect care si fie de interes jude{ean. 'Oin 

practica 9iexperienla altor judele, instituliile de control ne-au thcut recoma"nddri in acest sens, putem
organiza zilele comunitbfilor respective in alt context, de promovare a culturii locale, ahadiliilor populare prin instituliile noastre specializate: centrul de cultud carmen
saeculare, Complexul Muzeal Judelean, Teatuui Tineretului etc. putem sd ducem gi noi
oameni prin instituliile noastle sd prezinte spectacole, sd mobilizeze formajiile de pe plan
local cun ar fi la Piatra $oimulul_ Vindtori_Neaml, Sabaoani, care au preocupari in acest
sens gr au hupe inchegate, ansambluri artistice, inclusiv instrumentigti cum este cazul laPiatm $oimului gi este bine ca acastea sd fie valorificaji $i ne preocupdm sA_i promovim, sdpoafi beneficia gi ei de o serie de_ fonduri alocate prin noi catrc aceste rnstitulii. Ca mod
Placllc _ne-am 

gandit cam aqa, sd ludm exemplu un eveniment care este ma1 recent Sf:
Maria, la Moldoveni, .a poienari, Mdrgineni, libucani, instituliile noastre vor ti contactate,
se va stabili un proiect, un program, programul-cadru care va fi aprobat de cdtre cenhul
respectiv Si UAT sA treacA la comisia de culturd, sd ia la cunortinlA gi sd dea avizul pentru
proiectul respectiv gi va ajunge la pregedinte penhu acordarea dnanlirii. Dacd. mai aveli altepuncte de vedere, le a$tept.

Domtul Constantin Iacoban - Rog comisiile si prezinte rapoafiele de avizare la acest
proiect:

Domnul Radu Tudorel , Corrisia culturd, aviz favorabil, cu urmatorul amendament:
la' art'2 "cu avizul avlzur comisiei de invdtamant, sdndtate, ;ultur4 proteclie sociare $ilalltiliq activitili sportive gi de agrement gi cu incaclrarea in limitele bugetare aprobate,,

Domnul Neculai puqcagu - Comisia buget, aviz lavorabil.
Comisia urbanism, protejarea monumentelor istorice, aviz favorabil.
Domnul Adrian Bourceanu - Comisia iuridicd, aviz favorabil
Domnul Constantin Iacoban - Supr.rn la vot amendamentul:

Cine este ,,pentru,,?
Cine este,,impotdvd',?
Se abline cineva?

Cu 27 voturi ,,penfiu,,, amendamentul a fost aprobat.
Domnul Neculai pugcagu - Comisia buget, avL favorabil.

, . 
Oorlyl Cristiar Tapalage , Comisia urbanism, protejarea monumentelor istorice,

avrz Ia\orabll.
Domnul Adriaa Bourceanu - Comisia juridicd, aviz favorabil.
Domnul Constantin Iacoban - Supun la vot proiectul de hotdrAre:



Cine este ,,pentru,'?
Cine este,,impotrive',?
Se abline cineva?
Cu 27 voturi ,,pentru,,, hofirArea a fost adoptatd.

XI. Diverse.
c Rapo.t semestriar privind situalia copiilor pdrdsili in unitdl e sanitare, a copiilor

penhu care nu s-a stabilit identitatea $i a gravidelor in risc social;
d. Infomrare privind participdrile Judeplui Neaml la Tdrgul de Turism al Rorr6niei.

Domnul Constantit Iacoban - inainte sa va dau cuvdntul, o sa va rog, o sd ne vedem
intr-o_$edinld ordinarb pe data de 13 sau 14 august, fiindcd va veni rectificarea bugetard;i
va trebui sA intervenitr, nu o mai putem amdna, sunt institulii care agteaptd bani, J putemfinanla.9 serie. de activitdli, pdnd.la. sfdqitul lur.rii s_ar puiea sa mai fie.o gedinla
extraordinard, daca mai apar chestiuni bugetar.e. Vd un -i din timp ca sd .u*ugt"1iprogramul sdJ puteli armoniza ca pe data de i4 sa figi la gedinla ordinar.a.

Domnul Gabriel Pavdl - Mereu s-au fecut dic;lii in ceea ce pnvegte drumurile
interjudelene, chiar am fost in Harghita, sd continudm drumul de ta uamuc spre Miercurea
C_iuc, ar scufia cam 100 de km pi este u$or de facut, leagA Tmrsilvaria de Moldova. Vreau
sd intreb, de ce nu s-a continuat proiectul?

Domnul Dan Manoliu - La Ddmuc este un proiect caxe deja este in sistem de licitatie
pentru aproximativ 1 km de drum ca sd,'scoatem din comund praful,,, restul este o u.oci"r"pe care nor am semnat-o anui hecut cu Harghita, a$tept6m propuneri de la ei pentru unproiect european, altfel nu srurt bani, ar insemna 100-9i-ceva ie miriarde. Numai printr-un
proiect european in asociere cu judetul Harghita, asocierea o avem, a$teptam sd inceapd
proiectele pe infrashucturi interj udeleand.

Domnul Gabriel Pavdl - puteti estima un termen?
Domnul Dan Manoliu - Abia in toamnd vin Ghidurile pe fiecare ard prioritard.
Domnul Constantin Iacoban - Vreau si vd spun un lucru, gtili care este necazui

nostfu? Am vdzut cd tot ce s-a finanlat pe drumuri nalionale in judelul Neam!, std.m bine la
hartii, toate drumurile nalionale au finanrare pe anul acesta. ca sa taci crrumur de la poiana
Teiului.la Borca i1i iei cAmpii, nu mai vine nimeni, am zis mdcar senmul sAl facem acum
cu rectificarea. Vine cdte unul s5 carpeascd, staliile de asfalt sunt deparle $i lucrarea este
costisitoare. Asta-i realitatea, stAm cu hefiiile bine.

Domnul Dan Manoliu - Sunt dou5 regionale la noi, o
care are o bucard 5i cea de la Bragov care are o alta bucata.
Lacul Ropu. niciodata nu a bagat banii.

regionalA este cea de la Iagi
Iar Braqov-ul, a1i vdzut de la

Domnul constantin Iacoban - Cdnd muJi asfartul de la 10,200 de k'r este costisitor qi

1].uio. 
n l-:ni._1u. la anul ialaqi suntem pringi cu bani la Compania nalionald de autostrdii

$l orumurr. u sa Incercam sd gdsin gi alte metode sd intervenim. pe hafiie st6m foafie bine
gi abia s-au fi.cut 20 de km pe drumul piatra Neamt_Roman.

Domr.rul Mihai Alexandru - Nu $tiu daca $iti. a venit un rAspuns de principiu de la



Ministerul Dezvoltdrii legat de proiecte europene, dace ne puteli spune ceva, am inleles cds-a trimis adresd $i la Consiliul Judetean_
Domnul Dan Manoliu - Am pdmit ackesa, am discutat chlar ieri cu domnulpre$edinte qi cu directoarea de Ia TROaEIBU.ZUL, o sa lac"m rasfuns la piatua Neaml, dar.parerea noastrd personald, vom incerca o dotare in vederea pregdtirii unor trasee de laURBTRANS penfiu TROLEIBUZIJL- pe un sistem de l"uri,ig; i."rrr sa aqteptam totusighidurile din septembde sd vedem dac6 nu este mai 

"onu""uuii-ii-ui ,entab'pentru noi s6facem imbunitdJi'ea parcului direct pe TRoLEIBUZUL 9i u conr iuru Juderean, existdriscul ca Piatra_Neaml sd nu poatd sa-gi ducd finanlarea 9i riin L, i"^r"i. Apoi vin cu infuziemare de capital Ei zic cd este a lor proiectul qi patin ca $i cu Teatrul Tineretului. A$teptdmGhidurile din septembrie, priodb; intrd Orumurite irt"r"riuL,-r._t axele pe care le_amprimit de acum 3-4 ani de zile - M6rgineni, fa*.i, S,a"ii", ia_r", rro, ru".a. pe pafieanoastrd sd putem sA ne intetsectAm cu Bacdul si Suceava. '

Donnul Gabriel pav6l - peste tot am vazut panou de intare in judel , numai ladelimitarea cu Harghita nu este.
Donnul Dan Manoliu _ Acolo este o problemd, a fost montat panoul, a fost dat jos,

nu este stabilita incd grari{a intre cele doua judete.
Domnul Daniel Vasiliu - Daca tot ati vorbit despre turisn, este aceasa perioadd

estivala, intr-adev'r este foafie imporlantd qi t."bui" ,"giut. ,;.i"-ir"rur.r, cred cd a{i lostintr-un omg 9i a{i v6zut ca turist, un circuit turistic oflrit de autorit.irle locale printu-un
l"l"-ly sau autobuz care te prea_ dintr_o amrmitd ,tuii" qi'i"-Jr.; i" punctele cele mairmporlante ale oraEului. Md. intreb, nu gtiu dacA este in sarcina Consiliului Judefean,mesajul meu poate fi preluat de primdria piat,a Neaml, 

"u 
,oi-u- 

"oot*ut "a 
idee un haseu,ar putea pleca de la Parcul Central, Teatrul Tineretului, p_ta Tun, impr.eund cu biserica,Parcul Zoo, cercul Gospodinelor, Stadion, l.lall precisia, ,ru.alnt -uo*a, se va face, lagara cu telegondola cei care vor sd urce pe munte, gtrar]d, casa de culturd, petrodava,

Muzeul de Istorie. Nu toli turifii gtiu ce obiective sunt in piatra Neamt.
Dan Mar.roliu - La Ddmuc sunt 3,5 km, m_a corectat colegul nos'tru.
Domnul constantin Iacoban - Nemaifiind arte problede inscrrse in ordinea de zi,declar inchise lucrdrile Sedinlei.

PRE$EDINTE,
Constantin IACOBAN

SECRETARUL JPDETULUI,
Daniela SoffiEANU
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